



MÖSZ Hírek (2021.10.22.)

IGY VÁLTOZIK AZ EGÉSZSÉGÜGYI SZAKDOLGOZÓK BÉRTÁBLÁJA 2022-BEN!

A jogállási törvény az egészségügyi szolgálati jogviszonyban és a munkaviszonyban foglalkoztatott egészségügyi szakdolgozók (alkalmazott egészségügyi szakdolgozók), valamint a Kormány által rendeletben meghatározott egészségügyben dolgozók számára – az egészségügyi tevékenységgel járó különös felelősségre és az egészségügyi dolgozók leterheltségére tekintettel – a sajátos ágazati előmeneteli szabályokat állapít meg.

Az ágazati előmeneteli szabályok keretében foglalkoztatott egészségügyi szakdolgozók, egyes egészségügyben dolgozók, valamint védőnők havi illetménye/alapbére nem lehet kevesebb, mint az alábbi, 2022. január 1-től hatályos bértáblában foglalt összeg (garantált illetmény/alapbér)¹.

A 2022. évi minimálbér tervezett összege 200.000 forint, a garantált bérminimum („szakmunkás minimálbér”) tervezett összege 260.000 forint, amely a bértábla szerinti garantált illetményeket NEM BEFOLYÁSOLJA.

Az egészségügyi szakdolgozó jogállású mentődolgozókat 2022. január 1-i hatállyal kell átsorolni az egészségügyi szakdolgozói bértábla szerinti garantált illetményre. Így az új bértáblának megfelelő illetménynek a február havi kifizetésben kell megjelenie.

Szint	Évek	A	B	C	D	E	F	G	H	I	J
1	0-3	244 842	264 428	298 773	307 309	330 072	408 322	421 126	426 817	436 066	466 653
2	4-6	247 778	268 835	303 041	313 000	340 031	422 549	436 776	446 735	457 407	490 840
3	7-9	250 717	273 243	307 309	318 691	349 990	436 776	452 426	466 653	478 747	515 026
4	10-12	253 655	277 650	311 577	324 382	359 950	451 004	468 076	486 571	500 088	539 212
5	13-15	256 593	282 056	315 845	330 072	369 909	465 231	483 726	506 490	521 429	563 398
6	16-18	259 532	286 464	320 113	335 763	379 868	479 458	499 376	526 408	542 770	587 584
7	19-21	262 470	290 871	324 382	341 454	389 827	493 685	515 026	546 326	564 110	611 772
8	22-24	265 408	295 279	328 650	347 145	399 786	507 912	530 676	566 244	585 451	635 959
9	25-27	268 345	299 686	332 918	352 836	409 745	522 139	546 326	586 162	606 792	660 145
10	28-30	271 283	304 092	337 186	358 527	419 704	536 367	561 976	606 080	628 133	684 331
11	31-33	274 222	308 499	341 454	364 218	429 663	550 594	577 625	626 000	649 474	708 517
12	34-36	277 160	312 907	345 722	369 909	439 622	564 821	593 275	645 918	670 814	732 704
13	37-39	280 098	317 314	349 990	375 599	449 581	579 048	608 927	665 836	692 155	756 890
14	40-42	283 037	321 720	354 259	381 290	459 540	593 275	624 577	685 754	713 496	781 076
15	43-45	285 975	326 128	358 527	386 981	469 499	607 504	640 227	705 672	734 837	805 262
16	46-48	288 941	330 595	362 847	392 758	479 675	622 072	656 267	726 168	756 816	830 198
17	49-51	291 943	335 123	367 218	398 619	490 069	636 991	672 712	747 261	779 452	855 905

¹ 7. melléklet a 256/2013. (VII. 5.) Korm. rendelethez: Egészségügyi szakdolgozók, egyes egészségügyben dolgozók, valamint védőnők illetmény-, illetve bértáblája (Ft/hó, bruttó) – hatályos 2022. január 1-től!



2022. január 1-től a tényleges béremelés (2022/2021) az alábbi %-os mértékben teljesül:

Szint	Évek	A	B	C	D	E	F	G	H	I	J
1	0–3	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
2	4–6	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
3	7–9	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
4	10–12	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
5	13–15	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
6	16–18	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
7	19–21	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
8	22–24	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
9	25–27	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
10	28–30	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
11	31–33	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
12	34–36	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
13	37–39	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
14	40–42	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
15	43–45	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
16	46–48	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%
17	49–51	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%	121%

2022. január 1-től a tényleges béremelés (2022-2021) az alábbi összegekben (Ft) teljesül:

Szint	Évek	A	B	C	D	E	F	G	H	I	J
1	0–3	42 493	45 893	51 853	53 335	57 285	70 866	73 088	74 075	75 681	80 989
2	4–6	43 002	46 657	52 594	54 322	59 013	73 335	75 804	77 532	79 385	85 187
3	7–9	43 513	47 422	53 335	55 310	60 742	75 804	78 520	80 989	83 088	89 385
4	10–12	44 023	48 187	54 075	56 298	62 471	78 274	81 236	84 446	86 792	93 582
5	13–15	44 532	48 952	54 816	57 285	64 199	80 743	83 952	87 904	90 496	97 780
6	16–18	45 043	49 717	55 556	58 273	65 928	83 212	86 669	91 360	94 200	101 977
7	19–21	45 553	50 482	56 298	59 260	67 656	85 681	89 385	94 817	97 903	106 175
8	22–24	46 062	51 247	57 039	60 248	69 385	88 150	92 101	98 274	101 607	110 373
9	25–27	46 572	52 012	57 779	61 236	71 113	90 619	94 817	101 731	105 311	114 571
10	28–30	47 082	52 776	58 520	62 224	72 841	93 089	97 533	105 188	109 015	118 768
11	31–33	47 592	53 541	59 260	63 212	74 570	95 558	100 249	108 645	112 719	122 966
12	34–36	48 102	54 306	60 001	64 199	76 298	98 027	102 965	112 102	116 422	127 164
13	37–39	48 612	55 071	60 742	65 186	78 027	100 496	105 682	115 559	120 126	131 361
14	40–42	49 122	55 836	61 483	66 174	79 755	102 965	108 398	119 015	123 830	135 559
15	43–45	49 632	56 601	62 224	67 162	81 483	105 434	111 114	122 472	127 534	139 756
16	46–48	50 147	57 376	62 974	68 165	83 250	107 963	113 897	126 029	131 348	144 084
17	49–51	50 668	58 162	63 732	69 182	85 053	110 552	116 752	129 690	135 277	148 545